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Abstract (en)
The invention relates to a system for operating and controlling the various coded electrical locks (2) equipping the doors (1) of an hotel, comprising
a central unit (8) and, on each door, an integrated block (11) comprising, in addition to the lock itself, a processor and a reader (3) capable of
identifying the codes of the coded keys (4) presented to it. This system comprises, furthermore, in the vicinity of each block (11), an intermediate
"marker" (12) connected to the central unit and, in the various blocks and markers, means for making the connections between these blocks and
markers solely by wireless transmission (13). <IMAGE>

Abstract (fr)
Il s'agit d'une installation de commande et de contrôle des différentes serrures électriques codées (2) équipant les portes (1) d'un hôtel, comportant
une unité centrale (8) et, sur chaque porte, un bloc intégré (11) comprenant, en plus de la serrure elle-même, un processeur et un lecteur (3) propre
à identifier les codes des clés codées (4) qui lui sont présentées. Cette installation comporte en outre, à proximité de chaque bloc (11), une "balise"
intermédiaire (12) reliée à l'unité centrale et, dans les différents blocs et balises, des moyens pour établir exclusivement par voie hertzienne (13) les
liaisons entre ces blocs et balises.
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